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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  29. januar 2024 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 
af: 

Signe Broe 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Tina Q. Skotte 

Arrangør  

Referent: Nete Maegaard 

Tidtager:  

Deltagere: Dorthe Rousing, Nete Zarp, Claus Holm, Ken Alstrup, Henrik Olsen og Malene K. 
Dilling 

Ken er syg, Dorthe er mødeleder 

 
Elevråd: Sofie Holm 

Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ), Line Smidt (LA) 
Ledelse: Nete Maegaard (NM), Signe Broe (SB) 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet (10 min) 

Drøftelser og 
input 

Ken, er der nogen, der vil lave en fest for 0. – 5. klasse? 

Konklusion Elevrådet har talt om skolefester fra 0.-5. og 6.-9. 
Elevrådsrepræsentanter har delt erfaringer fra trivselstopmødet med både det lille 

og det store elevråd. 

Punkter fra elevrådet: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Skolen giver ikke mad til skolefester, dette bliver 
muligvis en opgave for forældrerådene eller lignende.  

  

Der mangler frivillige til de yngste elevers fest. Dette 
skriver Ken ud om. 

  

Benjamin vil gerne være DJ, der kan være en belønning, 
hvis man deltager i afvikling af festen. 

  

Trivselstopmødet var arrangeret bl.a. af Headspace. 
Temaer var blandt andre ”Fokus på den gode tone” 
Benjamin og en anden elev har været på 
skoleledermødet og har fortalt om trivselstopmødet. 

  

Hallen bliver ikke åben i 12-pausen for elever.    

 

2. Emne:  ”Hærværk” - indsatsen (20 min) 

Beslutning Videre drøftelser og beslutning vedr. indsatsen mod hærværk. Signe refererer fra 
mødet med Johannes (kommunikationsmedarbejderen i kommunen). Hvad er 
vejen videre? 

Konklusion SB har haft et godt møde med Johannes (ansat i BLU og kan hjælpe med 
kommunikation) Johannes indhenter tilbud på plakater. Vi skal i bestyrelsen 

beslutte på næste møde, hvor mange penge vi vil sætte af til indsatsen i 
budgettet. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

3. Emne:  Temaaften for skolebestyrelser 22/1 (10 min) 

Orientering  Dorthe deltog i arrangementet fra bestyrelsen. Dorthe orienterer om aftenen. 

Kalder det på noget fra bestyrelsen? 

Konklusion(er): Dorthe fortalte om arrangementet. Slides fra Michael Dyrehave: 
padlet.com/SogF/kursus  Blandt andet nogle pointer fra foredraget med Søren 
Østergaard; At vi som voksne skal være mere opmærksomme på det virtuelle 
fællesskab. Elever skal altid hjælpes til gruppedannelse i skolen, så ingen står 

padlet.com/SogF/kursus
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tilbage. Som forældre skal man skubbe lidt til sine børn, så de kommer ind i de 

analoge sociale fællesskaber. Man skal også som forælder turde spørge lidt 
dybere ind til barnet, for det er ikke længere så normalt, at børn og unge åbner 

op over for sine venner.  
Michael Gravesen vil gerne bakke op om et formandsmøde for 
skolebestyrelserne.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Claus finder priser til et evt. kommende arrangement Claus  

SB hører, om der er penge til overs til de enkelte 
skolebestyrelser.  

  

   

 

4. Emne:  Regnskab 2023 – bilag tages med til mødet (20 min) 

Orientering og 
godkendelse 

Signe redegør for regnskabet for 2023. Kan bestyrelsen godkende dette? 

Konklusion SB har bestilt halvmåneborde, buskort, mobilkasser, skærme, pc´ere og meget 
andet, som Skolebestyrelsen har godkendt. Derudover har skolen et godt 

overskud.  

Skolebestyrelsen godkendte regnskabet.  
Vi skal bruge mange penge til at lave en god og attraktiv SFO. 
SB foreslår nye garderober fra 0.-3. klasse, nye tidssvarende møbler til SFO. Flere 
elev- og lærercomputere. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Næste step er at vi indhenter tilbud om de foreslåede 
ting til SFOén.  

  

   

   

 

 

 

 

5. Emne:  Budget 2024 – bilag tages med til mødet (20 min) 

Orientering og 

godkendelse 

Signe orienterer om budgettet for 2024. Bestyrelsen kommer med prioriteringer og 

godkender. 

Konklusion Det omdelte budget er udregnet af kommunens økonomiafdeling. Vi får en mindre 
tildeling kommende skoleår. Vi fik mange penge til to-lærer timer dette skoleår, vi 
søger igen i år.  
Budgettet blev godkendt af skolebestyrelsen 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

6. Emne:  Timefordelingsplan foreløbig – bilag (15 min) 

Beslutning og 
drøftelser 

Bestyrelsen laver oplæg til timefordelingsplanen til drøftelse i lærergruppen. 
Besluttes endeligt på næste møde, når lærerne har kommenteret derpå. 

Konklusion Lærerne er med til at kvalificere oplægget på kommende lærermøde. Derefter taler 

vi om det på næste skolebestyrelsesmøde. 
Faget svømning er placeret under idræt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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7. Emne:  Opfølgning byggeprojektet (15 min)  

Drøftelser og input Opfølgning på byggeprojektet. Nyt om toiletterne :-) Se handlingspunkterne  

nedenfor. Opslagstavle er lavet. Nye handlingspunkter? 

Konklusion(er): Dejligt at byggeriet er i gang 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Signe forsøger at arrangere det, så skurvogne placeres, 
så de er til mindst mulig gene for eleverne/lærerne 

Signe Tjek, 
Ingen kørsel 
med tung 
materiel om 
morgenen fra 
7.45-8.15 

Signe forsøger at indsætte skolepatrulje hver morgen her 
i vinterhalvåret. Malene og Tina vil gerne hjælpe     

Signe Ikke nødvendigt 

Signe inviterer styregruppen med til 
skolebestyrelsesmødet 4. marts for at give 
status/feedback på byggeprojektet 

Signe Tjek 

Tina laver oplæg til grafisk illustration/præsentation af 
projektetaperne. Tina tager ligeledes før-billeder. 

Tina Næste møde 

Claus og Malene deltager i møde, SB inviterer dem i en 
tråd 

Signe  

 

8. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering - Personalenyt – Malene vil gerne deltage i ansættelsessamtale d. 27/2 

Orienteringspunkter: - juletræsfest 14/12 – tilbagemelding fra Claus. God juletræsfest, næste 
år skal boderne åbne, når dørene åbnes. Der bliver muligvis et 
overskud til omkring 3000 kr. til elevrådet.  

 - 10. april har skolebestyrelser drøftelser med børn- og familieudvalget. 
- Punkter: Trivsel, gennemsigtig tildeling af 2-lærer midler, evaluering 

af samarbejdsmodellen. 

 

9. Emne:  Punkter til næste møder: 
 

Punkter:  

- Tilbagemelding fra 0.a’s forældrerådsmøde v/Claus 
- Budgetpunkt omkring vores indsats for at passe på vores ting 
- Temaaften med forældre i samarbejde med foreninger.  

- Hvem kan deltage 10. april? 
- 0. klasses forældre skal have særlig god behandling 
 

 

19.00-19.30 Håndmadder og vand 


